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Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért a gazdákkal finanszíroztatnák a brojlercsirkék Salmonella mentesítését?” címmel a

Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Gráf József mez őgazdasági és

vidékfejlesztési miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban felkeresett egy a Békés térségében gazdálkodó termel ő, aki

brojlercsirkék nevelésével foglalkozik . A gazda arról tájékoztatott, hogy a salmonellózis

elleni védekezés szabályai 2009. június 9 .-vel megváltoztak, és ez kimondottan hátrányosa n

érintette őket .

Egyrészrő l kimondják, hogy a Salmonella Enteritidis és a Salmonella Typhimurium esetébe n

a teljes mentességet kell elérni, de az S .E és az S .T esetében a vakcinázás nem támogatható .

Amennyiben S .E-t vagy S .T-t találnak valamely állományban, úgy azt javasolják a

gazdáknak, hogy a kárenyhítés érdekében az állományt ki kell vágatni, de ehhez a z

állattartónak kell olyan vágóhidat találni, amely vállalja az elkülönített vágást, amire a

termelők nem sok lehetőséget látnak. Szerintük a kormányzatnak kellene ilyen vágóhidaka t

biztosítani vagy kijelölni .



Összességében azt mondják, a salmonellózis elleni védekezést egy egységes kormányzati é s

hatósági koncepcióban a gazdákkal együttm űködve kellene végrehajtani, nem pedig áttolni

minden feladatot és anyagi költségvállalást az állattartókra .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Van lehetőség arra, hogy a Kormányzat vagy a Szakhatóság jelöljön ki vágóhidakat a

fertőzött állományok kivágására?

• Van mód arra, hogy a salmonellózis elleni védekezést egy egységes koncepcióba n

hajtsák végre?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 26 .

Erdős Norbert
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